
 
 
NOTA DE PREMSA DE LA ALTERNATIVA VECINAL DE MATARÓ I DE 
L’ASSOCIACIÓ OIKOS AMBIENTAL – 5 DE SETEMBRE DE 2008 
 
Antenes Il·legals a ple rendiment: 
 
Sra.  Regidora de l’Àrea d’Innovació i Promoció de Ciutat  no distorsioni les  
realitats : 
 
“... l’empresa que inicialment s’havia compromès a executar els treballs 
de desconnexió de les antenes, al darrer moment va decidir  no realitzar  
les tasques encarregades” 
“...la Secció de disciplina ha endegat  els procediments d’execució 
subsidiària dels decrets municipals que ordenen el cessament de les 
activitats referides” 
 
 
Durant el Ple Municipal Ordinari d’ahir, 4 de setembre de 2008, a la pregunta 
que va presentà el grup municipal de la Candidatura d’Unitat Popular “sobre 
els vuits cessaments de les activitats de telefonia mòbil que no tenen 
llicència”, al punt número 40 de l’ordre del dia,  la contesta de la Sra. Regidora 
és inadmissible, al afirmar   que les estacions base de telefonia mòbil no 
emeten des que es van aprovar els respectius Decrets d’ Alcaldia. Aquests fets 
són falsos , ja que les estacions base de telefonia mòbil (antenes) segueixen 
emetent des de els susdits Decrets ,perquè  les Operadores de Telefonia no 
han desconnectat els serveis , fent cas omís als Decrets,  i l’Ajuntament  no ho 
ha fet encara subsidiàriament que a efectes probatoris i acreditatius 
expliquem seguidament: 
  La Alternativa Vecinal de Mataró i l’Associació Oikos Ambiental són part 
interessada als expedients i en data 7 d’agost  de 2008 van rebre una 
notificació del Cap del Servei de Medi Ambient i Sostenibilitat, Sr. Ricardo Baró 
Rey, registre de sortida número 13310/08 , en resposta al nostre escrit de data 
23 de juliol de 2008 que demanaven ser notificats sobre l’evolució i la situació 
actuals dels expedients referits a les diferents sentències del contenciós 
administratiu que són desfavorables a les companyies,  on diu literalment : ” Els 
recursos contenciosos administratius que esmenteu han estat resolts 
favorablement a aquest Ajuntament. En Aquest aspecte, la Secció de 
disciplina ha endegat  els procediments d’execució subsidiària dels 
decrets municipals que ordenen el cessament de les activitats referides. 
Per tal d’aconseguir-ho, s’ha demanat pressupost a una empresa 
especialitzada en aquestes tasques. Es tracta d’un procés jurídicament 
complex que s’ha vist enlentit pel fet que l’empresa que inicialment s’havia 
compromès a executar els treballs de desconnexió de les antenes, al 
darrer moment va decidir  no realitzar  les tasques encarregades”.    Es pot 
discrepar sobre les estacions bases de telefonia mòbil, però no es pot mentir de 
la forma tan descarada com ho va fer, ahir al vespre, la Sra. Romero, 
responsable de l’Àrea d’Innovació i Promoció de Ciutat.   No és de rebut rebre 
aquesta contestació cap a les 12 de la nit, no és de rebut que una Regidora 
que cobra un sou públic, vulgui enganyar als mitjans de comunicació i ALS 
CIUTADANS   d’aquesta manera, perquè els afectats ja sabem que estant 
emetent a tot rendiment.  
 
 
Sgt. Antonio Ruíz Díaz                                   Sgt. Javier Fernández Diez 
Alternativa Vecinal de Mataró                           Associació Oikos Ambiental 
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NOTA DE PRENSA DE LA ALTERNATIVA VECINAL DE MATARÓ Y DE LA 
ASOCIACION OIKOS AMBIENTAL – 5 DE SEPTIEMBRE DE 2008.  
 
Antenas Ilegales a Pleno rendimiento:  
 
Sra. Regidora de la Área de Innovación y Promoción de Ciudad no distorsione las 
realidades: 

“... la empresa  que inicialmente se había comprometido a ejecutar los trabajos de 
desconexión de las antenas, en el último momento decidió no realizar las tareas 
encargadas”  
“...la Sección de disciplina ha iniciado los procedimientos de ejecución subsidiaria de 
los decretos municipales que ordenan el cese de las actividades referidas”  
 
Durante el Pleno Municipal Ordinario de ayer, 4 de septiembre de 2008, a la pregunta 
que presentó el grupo municipal de la Candidatura de Unidad Popular “sobre los 8 ceses 
de las actividades de telefonía móvil que no tienen licencia”, en su punto número 40 del 
orden del día, la respuesta de la Sra. Regidora es inadmisible, al afirmar que las 
estaciones base de telefonía móvil no emiten desde que se aprobaron los respectivos 
Decretos de  Alcaldía. Estos hechos son falsos , puesto que las estaciones base de 
telefonía móvil (antenas) siguen emitiendo desde los susodichos Decretos ,porque las 
Operadoras de Telefonía no han desconectado los servicios , haciendo caso omiso a los 
Decretos, y  el Ayuntamiento no lo ha hecho todavía subsidiariamente que a 
efectosprobatorios y acreditativos explicamos  seguidamente:  
 

 La Alternativa Vecinal de Mataró y la Asociación Oikos Ambiental son parte 
interesada en los expedientes y en fecha 7 de agosto de 2008 recibimos una 
notificación del Jefe  del Servicio de Medio ambiente y Sostenibilidad, Sr. Ricardo 
Baró Rey , registro de salida número 13310/08 , en respuesta a nuestro escrito de 
fecha 23 de julio de 2008 que pedíamos  ser notificados sobre la  evolución y la 
situación actuales de los expedientes referidos de las diferentes sentencias del 
contencioso administrativo que son desfavorables a las compañías, dónde dice 
literalmente : ” Los recursos contenciosos administrativos que mencionáis han sido 
resueltos favorablemente a este Ayuntamiento. En Este aspecto, la Sección de 
disciplina ha iniciado los procedimientos de ejecución subsidiaria de los decretos 
municipales que ordenan el cese de las actividades referidas. Para conseguirlo, se 
ha pedido presupuesto a una empresa especializada en estas tareas. Se trata de un 
proceso jurídicamente complejo que se ha visto enlentecido por el hecho que la 
empresa que inicialmente se había comprometido a ejecutar los trabajos de 
desconexión de las antenas, en el  último momento decidió no realizar las tareas 
encargadas”. Se puede discrepar sobre las estaciones basas de telefonía móvil, 
pero no se puede mentir de la forma tan descarada como lo hizo, ayer noche, la 
Sra. Romero, responsable del Área de Innovación y Promoción de Ciudad. . No es 
de recibo recibir esta contestación hacia las 12 de la noche, no es de recibo que 
una Regidora que cobra un sueldo público, quiera engañar a los medios de 
comunicación y A LOS CIUDADANOS de esta manera, porque los afectados ya 
sabemos que están emitiendo a todo rendimiento. 
 

Fdo. Antonio Ruíz Díaz   (AVdM)              Fdo. Javier Fernández Diez (Oikos 
Ambiental) 
 
http://luchacontaminacionelectromagnetica.blogspot.com/ 
  


